
The largest Francophone festival in Northwestern Ontario is back! 
 
 
 
 
  

Saturday, May 26th, 2012 at The Sports Dome in Thunder Bay.  

This year’s festival will have fun and games for the whole family! Everyone is welcome to  
come and enjoy Franco-Ontarian culture at this bilingual event. For more information about the festival please visit:  

www.francofestival.com 
 

                                    is proud to once again be offering  

coach bus service to and from Franco-Festival at no charge for residents of  

 

• Manitouwadge,  
• Marathon,  
• Terrace Bay. 

 
For more information about pick up times and locations,  

and to reserve your seat on the bus please call Superior North CFDC at 1-888-445-9999 ext. 4  

Space is limited so please RSVP by May 22nd! 
 
 
 

Le plus grand festival francophone du nord-ouest de l'Ontario est de retour! 
 
 
 
 
 

 le samedi 26 mai 2012 au Sports Dome à Thunder Bay.  

Cette année, le festival présentera des amusements et des jeux pour toute la famille! Tous sont les bienvenus à 
venir profiter de la culture franco-ontarienne lors de cet événement bilingue. Pour plus d'informations sur le 

festival, veuillez visiter le www.francofestival.com 
 

La                                                              est fière d'offrir, une fois de plus, un 

service d’autocar aller-retour vers le Franco-Festival, sans frais pour les résidents de 

 

 Manitouwadge,  

 Marathon,  

 Terrace Bay. 
 
 

Pour plus d'informations sur les heures et les endroits d’embarcations, et pour réserver votre place dans 

l’autocar, veuillez appeler à la SADC Supérieur Nord au 1-888-445-9999, au poste 4. 

Les places sont limitées, donc s'il vous plaît, RSVP avant le 22 mai! 


